



Vietnam
越南

FREE

- EXPERIENCE BASKET BOATS @HOI AN
- FRESH COCONUT
- DIY LANTERN
- HALF LOBSTER EACH PERSON
- 竹篮船体验
- 椰子水
- DIY 花灯
- 每人半只龙虾



Cam Thanh Coconut Village
Cam Thanh 椰子村



Hoi An Ancient Town
会安古城



Lobster Meal
龙虾餐



Golden Bridge
空中巨手桥



Son Tra Peninsula
山茶半岛

Marble Mountain
五行山

SCHEDULE

D1 ARRIVE ✈️ DANANG 🚌 HOI AN (D)

- ☑️ Hoi An Ancient Town
- ☑️ Hoi An Night Market

D2 HOI AN 🚌 DANANG (B/L/D)

- ☑️ Cam Thanh Coconut Village
(Free Basket Boat + Fresh Coconut)
- ☑️ DIY Lantern
- ☑️ Marble Mountain
(Five Elements Mountains)
- ☑️ Non Nuoc Caving Stone Village
- ☑️ The Cham Museum
(Museum of Cham Sculpture)
- ☑️ Pink Church (Photo Stop)
- ☑️ DHC Marina
 - Dragon Bridge
 - Dragon Fish Statue
 - Love Bridge

D3 DANANG 🚌 BA NA HILLS HUE (B/L/D)

- ☑️ Mount Bana (Included Cable Car)
 - Golden Bridge
 - Linh Ung Pagoda (Buddha)
 - Sun World Ba Na Hills

D4 HUE 🚌 DANANG (B/L/D)

- ☑️ Thien Mu Pagoda (Included Boat Trip)
- ☑️ Hue Imperial Citadel (Included Buggy)
- ☑️ Lang Co Lagoon
- ☑️ Son Tra Peninsula
- ☑️ Han Market
- ☑️ Helio Night Market (Change to Son Tra Night Market if Helio Night Market closed)

D5 DANANG ✈️ DEPARTURE (B)



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Beer Plaza restaurant buffet
- ★ Danang seafood Meal
- ★ Vietnamese Cuisine
- ★ Hue Royal Meal
- ★ Lobster Meal

TOURIST ATTRACTIONS:

HOI AN

- ◆ **Hoi An Ancient Town** - is an exceptionally well-preserved example of a South-East Asian trading port dating from the 15th to the 19th century. Its buildings and its street plan reflect the influences, both indigenous and foreign, that have combined to produce this unique heritage site. The most famous of these buildings is a Japanese-style stone bridge (Japanese Covered Bridge) with the top. Stone bridge was built in the year of the Monkey (1593) was completed in Year of the Dog (1595), so the west end of the bridge there are two beautiful dog statue, east end, there are two monkey statue.

BA NA HILLS

- ◆ **Ba Na Hills** - temperature cool throughout the year, with a multi-cultural and religious beliefs. Bana Hill is the only one able to fully receive Danang city architecture and urban landscape and the world's most beautiful beaches! Ba Na is also well known for the cable car system awarded two Guinness World Records, one for the longest non-stop cable car and one for the highest non-stop cable car.

HUE

- ◆ **Hue Imperial Citadel** - which started to be constructed in 1805 under the reign of Emperor Gia Long and was completed in 1832 under the sovereignty of Emperor Ming Mang.

DANANG

- ◆ **Son Tra Peninsula** - Son Tra Peninsula is 10 KM from the central of Danang City to the North-east and is 696 M high above sea level. Son Tra mountain can be seen from every places of the city. There are 4,370 hectares of primary forests, rare animals have Java monkeys, long-tailed monkeys, red-faced chicken, etc...
- ◆ **The Cham Museum (Museum of Cham sculpture)** - The Cham Museum in Danang is the largest collection of Cham sculpture and artwork in the world.
- ◆ **Marble Mountain (Five Elements Mountains)** - is a cluster of five marble and limestone hills located in Ngu Hanh Son ward, south of Da Nang city in Vietnam. The five 'mountains' are named after the five elements; Kim (metal), Thuy (water), Moc (wood), Hoa (fire) and Tho (earth).



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Golden pearl Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Dong Duong Hotel or similar class x 2 Nights
- ✓ Park View or similar class x 1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Sun World Ba Na Hills
太阳世界巴拿山



Pink Church
粉红教堂



Han Market
韩江市场



精简行程

第一天 抵达 ✈️ 岘港 🚗 会安 (机上用餐/晚)

- ☑ 会安古城
- ☑ 会安夜市

第二天 会安 🚗 岘港 (早/午/晚)

- ☑ Cam Thanh 椰子村 (赠送竹篮船 + 椰子水)
- ☑ DIY 花灯
- ☑ 五行山
- ☑ 努尔卡石雕村
- ☑ 占婆雕塑品博物馆
- ☑ 粉红教堂 (外观拍照)
- ☑ DHC 玛丽娜码头
 - 金龙桥
 - 龙鱼雕像
 - 爱情桥

第三天 岘港 🚗 巴纳山 🚗 顺化 (早/午/晚)

- ☑ 巴纳山 (含缆车)
 - 空中巨手捧桥
 - 灵应寺 (大佛)
 - 太阳世界巴拿山

第四天 顺化 🚗 岘港 (早/午/晚)

- ☑ 天母寺 (含游船)
- ☑ 大内皇城 (含电瓶车)
- ☑ 立安潭
- ☑ 山茶半岛
- ☑ 汉市场
- ☑ Helio 夜市 (若Helio夜市关闭, 将换成山茶夜市)

第五天 岘港 ✈️ 回程 (早)



✓ 4 早餐 / 3 午餐 / 4 晚餐

- 风味餐:
- ★ 啤酒餐厅自助餐
 - ★ 岘港海鲜餐
 - ★ 越式风味餐
 - ★ 顺化宫廷餐
 - ★ 龙虾餐

观光景点:

会安

- ◆ **会安古城** - 1999年联合国教科文组织将会安古城作为文化遗产, 列入《世界遗产名录》。这些建筑中最著名的是一座日本风格的带顶石桥(日本桥), 石桥始建于猴年 (1593年) 完工于狗年 (1595年), 所以桥西边尽头有两尊精美的狗的雕像, 东边尽头则有两尊猴子雕像。街道上布满了出售土特产的小店, 越南的丝绸、木雕、面具和其他工艺品被游人带到了世界各地。

巴纳山

- ◆ **巴纳山** - 是越南中方的“绿肺泡”, 海拔为1489米。自顶上一望, 各条美桥、辽阔的海景以及浩瀚绿稻田等个岘港全城景色尽收眼底。缆车系统是世界上最长记录保持着, 巴纳山也同时拿到世界吉尼斯的2个奖牌: 世界最长独线缆车系统、世界最高的缆车系统。

顺化

- ◆ **大内皇城** - 顺化大内皇城面对香江, 背靠御屏山, 呈四方形, 每边长约两公里半, 四周有护城河环绕。此皇宫采用了北京故宫的建筑图纸, 所以你会发现进入了一个缩小版的北京故宫。

岘港

- ◆ **山茶半岛** - 距越南岘港市中心13公里, 最高峰696米, 有原始林4370公顷, 珍稀动物有爪哇猴、长尾猴、红脸鸡等等。
- ◆ **占婆雕塑品博物馆** - 位于岘港市中心的占婆雕塑博物馆, 收藏着300多件由公元7世纪至16世纪遗留下来的占婆石雕。
- ◆ **五行山** - 越南岘港的五行山是岘港最著名的名胜之一。五行山包括五座山是金山、木山、土山、水山和火山。其中水山是最大和最壮丽的。虽然面积约两公里但五行山具有很多奥秘的洞穴和寺庙让游客喜爱。



- 入住酒店 (4晚)
- ✓ 金色明珠酒店或同级 x1 晚
 - ✓ 东阳酒店或同级 x2 晚
 - ✓ 园景酒店或同级 x1 晚

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 岷港 DANANG ·



货币 Currency 	Vietnamese Dong - VND 越南盾 - VND	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	1000 VND = MYR 0.18 1000 越南盾 = 马币 0.18 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Vietnam : +84 越南 : +84
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin
时差 Time Different 	Vietnam (Hanoi) - Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi 越南 (河内) 标准时差慢马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18°C - 35°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p style="text-align: center;">A320</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner: